
     ДО Г-Н ЛЮБОМИР ХРИСТОВ, 

КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 

ЧРЕЗ Г-Н БОРИСЛАВ БЕДЖЕВ, 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ШУМЕН 

 

 

ПИТАНЕ 

ОТ ВЕСЕЛИН ПЕНЧЕВ И ЛИЛИ ПЕТРОВА, ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ ОТ 
ГРУПАТА НА БСП 

 

ОТНОСНО: МЕРКИ ЗА ОРГАНИЗАЦИЯ НА ДЕЙНОСТИТЕ, ОСЪЩЕСТВЯВАНИ 
ОТ ОБЩИНСКИТЕ ПРЕДПРИЯТИЯ СЛЕД ПРОМЕНИТЕ В ПРЕДМЕТА ИМ НА 
ДЕЙНОСТ И СЪОТВЕТНО ОСЪЩЕСТВЯВАНИТЕ ОТ ТЯХ ДЕЙНОСТИ 

 

Уважаеми г-н Христов, 

С решения № 119 № 120 и № 121 по Протокол № 3 от 30.03.2016г. на Общински 
съвет Шумен бяха преструктурирани три общински предприятия, като част от 
дейностите бяха прехвърлени от едно общинско предприятие в друго, а останалите се 
запазиха като част от дейностите на същите предприятия. Аргументите от страна на 
администрацията бяха, че по този начин ще има по-голяма оперативност в работата им, 
ще се обособят по-добре дейностите, които осъществяват тези предприятия и по 
същество ще се подобри качеството на дейностите и услугите, които се извършват от 
тях. Три месеца по-късно обаче ефекта от това е малко по-различен. Кварталите на град 
Шумен са обрасли с трева. Гледката в селата е още по-трагична – голяма част от тях все 
още не са били окосявани дори и веднъж, а кметовете им не знаят към кого да се 
обърнат. Още по-лошото е, че дори самите служители в предприятията не знаят към 
кого да се обърнат когато възникне проблем, за отстраняването на който досега са 
имали например група за ремонт, сега трябва да се обърнат към своя управител, който 
да се обърне към друг управител, който да осигури съответен работник/служител или 
група от такива, за да отстранят проблема. А проблемите в тези предприятия понякога 
са много спешни и решаването им трябва да бъде незабавно.  Напротив, в момента се 
наблюдава точно обратното явление – решаването на проблем, който е отнемал няколко 
часа – сега се решава за повече от седмици, а много от проблемите остават нерешени.  
Това притеснява всички граждани на община Шумен, които по един или друг повод да 
се сблъсквали с неуредиците след т.нар. преструктуриране, който се свързаха с нас 
излагайки тези проблеми, тъй като усните им сигнали в самите предприятия са 
останали без уважение, а проблемите им висящи и към ден днешен. Прехвърляни са от 



едно предприятие на друго, от служител към управител и обратно, но това не е в 
интерес на никого и според нас налага да бъдат взети спешни мерки. 

В тази връзка на основание чл. 119 от Правилника за организацията и дейността 
на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация град Шумен, отправяме питане по следните въпроси: 

1. Как се е отразило преструктурирането на гореописаните три общински 
предприятия спрямо гражданите на община Шумен, които се ползват от 
услугите на предприятията? 

2. Какви мерки ще бъдат взети за да се подобри организацията в новата структура 
на трите преструктурирани общински предприятия? 

3. Разписани ли са (а ако не са кога ще бъдат) вътрешни правилници за 
организацията на дейностите в тези предприятия след преструктурирането им. 
 
Моля на основание чл. 122 от Правилника за организацията и дейността на 

Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация град Шумен да ни предоставите писмен отговор. 

     
        

С Уважение: ...............................            ............................... 

Веселин Пенчев  Лили Петрова 

 


